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PROTOKÓŁ nr 17/23 

z posiedzenia Komisji Doraźnej ds. zbiornika małej retencji w Kurowie 

odbytego w dniu 31 sierpnia 2023 r. godz. 08:00 do 08:06 

pod przewodnictwem Pana Tomasza Akulicza 

 

Obecni on-line na posiedzeniu członkowie komisji: 

 

1. Akulicz Tomasz – przewodniczący 

2. Grajnert Tomasz 

3. Kaftan Sławomir 

4. Psuja Wojciech 

 

Obecni na posiedzeniu: 

Magdalena Majkowska – Sekretarz Miasta, 

Maciej Preś – Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju (IR). 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1. 

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przejęcie protokołów nr 15/23 i 16/23 z posiedzeń komisji. 

4. Informacja na temat realizacji umowy na wykonanie zadania pn.: "Uzupełnienie 
dokumentacji projektowej dotyczącej wykonania analizy hydrologicznej w zakresie 
pracy planowanego zbiornika małej retencji w Kurowie, gm. Wieluń". 

5. Oświadczenia, zapytania radnych. 
6. Zamknięcie posiedzenia. 

Punkt 1 

Otwarcie posiedzenia Komisji. 

Przewodniczący Komisji Tomasz Akulicz dokonał otwarcia posiedzenia. Przywitał wszystkich 

obecnych.  

Więcej uwag nie stwierdzono. 

Punkt 2 

Przewodniczący Komisji Tomasz Akulicz zapytał, czy ktoś proponuje zmiany do porządku 

obrad? Nikt się nie zgłosił.  

Porządek obrad stanowi zał. nr 2. 
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Więcej uwag nie stwierdzono. 

Punkt 3 

Przyjęcie protokołów nr 15/23 i 16/23 z poprzednich posiedzeń. 
 
Przewodniczący Komisji Tomasz Akulicz zapytał, czy ktoś zgłasza uwagi, pytania                                        

do sporządzonych protokołów? Nikt się nie zgłosił.  

Komisja przyjęła protokoły nr 15/23 i 16/23. 

Więcej uwag nie stwierdzono. 

Punkt 4 

Informacja na temat realizacji umowy na wykonanie zadania pn.: "Uzupełnienie dokumentacji 
projektowej dotyczącej wykonania analizy hydrologicznej w zakresie pracy planowanego 
zbiornika małej retencji w Kurowie, gm. Wieluń". 
 
Przewodniczący Komisji Tomasz Akulicz powiedział, że z informacji, którą otrzymał                             

od naczelnika Wydziału IR Macieja Presia oraz telefonicznie od wykonawcy dokumentacji 

będzie przygotowany aneks, który zostanie podpisany. Dodał, że będzie to około 2 tygodnie, 

taką informację przekazał mu wykonawca, ponieważ potrzebne jest zrobienie dodatkowych 

badań przepływów wody w kanale, po ostatnich deszczach. Zaznaczył, że jeżeli chodzi o kanał, 

który ma zasilać ten zbiornik jest on bardzo zarośnięty. Trzeba go wyczyścić. 

 

Radny Tomasz Grajnert zapytał, czy ten kanał jest zarośnięty tylko na odcinku Gminy Wieluń, 

czy na całym odcinku? 

 

Przewodniczący Komisji Tomasz Akulicz powiedział, że na całym odcinku. Zaznaczył,                             

że powinna być współpraca między sąsiednimi gminami w wyczyszczeniu tego kanału. Złożył 

wniosek, aby na terenie Gminy Wieluń, tam gdzie przepływa Kanał Krzyworzecki oraz na cieku 

wodnym „od Gaci” należącym m.in. do Gminy Wieluń zostało przeprowadzone czyszczenie                                 

i udrożnienie ich. 

 

Naczelnik Wydziału IR Maciej Preś powiedział, że na odcinku, w którym kanał jest                                      

w utrzymaniu Gminy Wieluń tym tematem zajmuje się Wydział Gospodarki Komunalnej                            

i Mieszkaniowej, a na odcinku, który jest w utrzymaniu Wód Polskich, to zajmują się tym Wody 

Polskie.  

 

Przewodniczący Komisji Tomasz Akulicz jeszcze raz podkreślił, że na terenie Gminy Wieluń 

gdzie przepływa ten kanał prosi gminę o wyczyszczenie i udrożnienie go. Złożył drugi wniosek 

o zawnioskowanie do gmin ościennych Mokrsko oraz Biała oraz do Wód Polskich, gdzie 

przepływa Kanał Krzyworzecki oraz na cieku wodnym „od Gaci” o udrożnienie                                             
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i wyczyszczenie ich. Zarządził głosowanie wniosku nr 1. Kto jest za wnioskiem nr 1, kto jest 

przeciw, kto się wstrzymał?  

W głosowaniu udział wzięło 4 radnych. Komisja (przy 4 głosach „za”) przyjęła wniosek                            

nr 1 w ww. sprawie. 

Wniosek Komisji stanowi zał. nr 3 do protokołu. 

Przewodniczący Komisji Tomasz Akulicz zarządził głosowanie wniosku nr 2. Kto jest                              

za wnioskiem nr 2, kto jest przeciw, kto się wstrzymał?  

W głosowaniu udział wzięło 4 radnych. Komisja (przy 4 głosach „za”) przyjęła wniosek                          

nr 2 w ww. sprawie. 

Wniosek Komisji stanowi zał. nr 4 do protokołu. 

Przewodniczący Komisji Tomasz Akulicz odniósł się do tematu wpuszczania ścieków                            

do kanału. Powiedział, że jest duże prawdopodobieństwo, że ścieki przydomowe, bądź inne  

są do tego kanału spuszczane. Poprosił o kontrolę w tym zakresie Gminę Wieluń i Wody 

Polskie. 

Naczelnik Wydziału IR Maciej Preś powiedział, że na terenie Gminy Wieluń, przy tym kanale 

bezpośrednio zabudowy nie ma, więc nie ma możliwości, żeby z Gminy Wieluń ścieki trafiały 

do kanału. 

Przewodniczący Komisji Tomasz Akulicz odniósł się do słów Naczelnika Wydziału IR mówiąc, 

że dlatego komisja złożyła te dwa wnioski. Zapytał, czy jest już przygotowany aneks? 

Naczelnik Wydziału IR Maciej Preś powiedział, że jest już jednostronnie podpisany przez 

Burmistrza. 

Przewodniczący Komisji Tomasz Akulicz zapytał, ile jest tam czasu? 

Naczelnik Wydziału IR Maciej Preś powiedział, że jest tam 21 września.  

Przewodniczący Komisji Tomasz Akulicz zapytał, czy ktoś chciałby zabrać jeszcze głos w tym 

punkcie? Nikt się nie zgłosił. Dodał, że jak będzie już przygotowana dokumentacja to zostanie 

zwołane kolejne posiedzenie komisji, na które zostanie zaproszony wykonawca. 

Więcej uwag nie stwierdzono. 

Punkt 5 

Oświadczenia, zapytania radnych. 
 

Przewodniczący Komisji Tomasz Akulicz zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w tym punkcie? 

Nikt się nie zgłosił. 
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Więcej uwag nie stwierdzono. 

Punkt 6 

Zamknięcie posiedzenia Komisji. 

Przewodniczący Komisji Tomasz Akulicz zamknął posiedzenie Komisji. Pożegnał wszystkich 

obecnych. 

Więcej uwag nie stwierdzono. 

Na tym protokół zakończono i podpisano.                

 

    Przewodniczący Komisji 

 

            Tomasz Akulicz 

 

Protokół sporządziła: 

 

Adrianna Gajek     

 


